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The Clerk of the Committee: Honourable members, I 
see a quorum in conformity with Standing Orders 116, 
106.(1) and 106.(2). Your first item of business is to elect 
a chairman. I am ready to receive motions to that effect. 
Mr. Malone.

Mr. Malone (Crowfoot): I would like to nominate Pat 
Nowlan for Chair.

The Clerk: It has been moved by Arnold Malone.

Mr. Angus (Thunder Bay—Atikokan): No. I have my
own moving to do.

The Clerk: I have to do the motion before me right 

now.
Mr. Angus: That is what I am dealing with.
The Clerk: This is discussion between yourselves.
Mr. Angus: I move that Mr. Benjamin be nominated as 

Chair.
The Clerk: Since we have two motions I will put the 

question on the first motion. It has been moved by Arnold 
Malone that Patrick Nowlan do take the Chair of this 
committee as chairman. Is it your pleasure to adopt the

said motion?
Mr. Nowlan (Annapolis Valley—Hants): I can vote for 

the motion?
The Clerk: Yes.
Motion agreed to
The Clerk: I declare Patrick Nowlan elected chairman 

a°d invite him to take his place.
The Chairman: In spite of the motion or because of the 

motion by Mr. Angus, I certainly want to thank the new 
members for their anticipated confidence and some of the 
older members who have been on this committee before,

mr their confidence.
I must say, Mr. Angus, your motion just confirms my 

adage of politics, that the only certainty in this business is 
its uncertainty and unpredictability. If you have that as a 
precept you do not go too wrong and you do not get too 
many surprises that you cannot handle in this business.

I do appreciate with some prior consultations through 
channels that there was support for the Chair. I welcome 
you all to a committee that as far as I am concerned in 
my experience around here—all committees are good, but 
some work harder than others. Some have been dormant 
for years, but certainly the transport committee, which I 
have been associated with while in opposition and in
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La greffière du Comité: Mesdames et messieurs, je 
constate qu’il y a quorum, conformément aux articles 116, 
106.(1) et 106.(2) du Règlement. Le premier article à 
Tordre du jour est l’élection d’un président. Je suis prêt à 
recevoir des motions en ce sens.

M. Malone (député de Crowfoot): Je voudrais présenter 
la candidature de Pat Nowlan au poste de président.

La greffière: La motion a été proposée par Arnold 
Malone.

M. Angus (député de Thunder Bay—Atikokan): Non. 
J’ai ma propre motion à proposer.

La greffière: Je dois mettre aux voix la motion qui 
vient d’être proposée.

M. Angus: C’est de cette motion que je parle.
La greffière: Vous discutez entre vous.
M. Angus: Je propose de nommer M. Benjamin 

comme président.
La greffière: Comme nous avons deux motions, je vais 

mettre aux voix la première. Arnold Malone a proposé 
que Patrick Nowlan soit nommé président du Comité. 
Etes-vous en faveur de ladite motion?

M. Nowlan (député d’Annapolis Valley—Hants): Je
peux voter pour la motion?

La greffière: Oui.
La motion est adoptée
La greffière: Je déclare Patrick Nowlan élu au poste de 

président et je l’invite à prendre sa place.
Le président: Malgré ou plutôt à cause de la motion de 

M. Angus, je tiens à remercier les nouveaux députés de 
même que certains des anciens qui ont déjà siégé à ce 
Comité, de leur confiance.

Monsieur Angus, je dois dire que votre motion vient de 
confirmer ce que je dis souvent, à savoir qu’il n’y a 
qu’une chose de certaine, au sujet de la politique, c’est 
son incertitude et son imprévisibilité. Si vous ne perdez 
pas ce principe de vue, vous ne pouvez pas trop vous 
tromper ni trop vous laisser surprendre.

J’ai cru comprendre que ma nomination avait été 
appuyée à l’occasion de consultations préalables. Je vous 
souhaite tous la bienvenue à ce Comité. Ma longue 
expérience me permet de dire que tous les comités font 
du bon travail, mais que certains travaillent plus fort que 
d’autres. Certains d’entre eux sont restés en sommeil 
pendant des années, mais le comité des transports dont j’ai


